
Polední mše svatá v pondělí 20. 9. 2021 na Svaté Hoře 

otec Montfort Okaa SHL 

Evangelium o Zvěstování Panně Marii: Lukáš 1,26-38 

„Bůh nemá potěšení v tom, když vidí své děti trpět“ 

 

Všechno utrpení, všechna bolest, všechen smutek, všechno 

zklamání na světě má svůj původ v tom, že Adam okusil zakázané 

ovoce. Dokonce i Kristus a Panna Maria byli podrobeni utrpení 

kvůli tomuto hříchu. Kdy to skončí? Skončí to, až Bůh nastolí nová 

nebesa a novou zemi, až už nebude hřích, zloba, nenávist, zlo, 

nečistota. Je to možné? Chce to Bůh? Bůh nemá žádné potěšení v 

tom, když vidí své děti trpět. 

Bůh to dopustil, ale rozhodl se to ukončit. Přeje si rodinu, kde bude 

jeho vůle plněna na zemi tak, jako je plněna v nebi. Andělé byli 

uchráněni od tohoto prvotního (dědičného) hříchu, protože andělé 

nerodí. Žádný anděl nemůže zrodit dalšího anděla. Andělé nedávají 

vzniknout dalším andělům. Ale lidé dávají vzniknout dalším lidem, 

a tak přenášejí požehnání i prokletí na další generace. Andělé 

nemají generace, nemají matku, otce ani děti. 

Zatímco někteří andělé se ve své hlouposti odtrhli svou 

neposlušností, ostatní andělé dál sloužili Bohu, a tak nepřenášeli 

tento hřích dál. 



Kéž si nás Bůh použije, jak se mu to líbí, abychom dokonale plnili 

Jeho vůli, abychom dokonale plnili všechno, co od nás žádá. Matko 

Maria, pomoz nám, abychom dokázali říct Bohu „ano“ tak jako ty. 

Postupně si budete uvědomovat tu nesmírnou, nepopsatelnou, 

nevystižitelnou zodpovědnost, kterou máme sami za sebe, za Církev, 

za lidstvo, za celé stvoření, za všechny na nebi, na zemi i pod zemí. 

Nikdy se nenechte zbavit odvahy, nedovolte ničemu odvést vaši 

pozornost, nenechte se unavit, bojujte, dokud boj nebude vítězně 

vybojován, ať to stojí cokoliv. 

Zdrávas Maria… 


